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Írásbelikérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Magyar művelődési házak III."címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Gyurcsány Ferenc 2008. február 18-i parlamenti beszédében a következő t mondta:
„Éppen ezért, a jövő évi költségvetésünkben az ideinél mintegy 50 milliárd forinttal többe t
tervezünk ilyen célokra . (közjnűvelődésre)

Kérdezem Miniszter urat:

Ezek szerint az Oktatási és Kulturális Minisztérium költségvetése a következő esztendőben 50
milliárd forinttal fog emelkedni azért, hogy a közművelődés támogatása növekedjék?
Pontosan milyen célokra hány forintot fognak fordítani a következ ő költségvetésben a

közművelődéssel kapcsolatos kiadásokra ?

Tisztelettel várom válaszait!

Budapest, 2008. február 20 .
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